
Oświadczenie złożone 

przez senatora Bogdana Klicha 

na 9. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 stycznia 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do marszałka Senatu Stanisława Karczewskiego 

Szanowny Panie Marszałku! 

Ze zdumieniem odnotowałem brak flag Unii Europejskiej przed gabinetem marszałka i chciałbym 

w imieniu Grupy Senatorów Platforma Obywatelska prosić o wyjaśnienie tego faktu. 

Umieszczanie flagi Unii Europejskiej jest zwyczajem przyjętym w całej Europie, a urzędnicy 

krajów członkowskich dbają o to, aby utrzymane były zasady tak zwanego protokołu flagowego, który 

był do tej pory respektowany. Flaga widniejąca w polskich urzędach jest symbolem naszej 

przynależności do struktur unijnych. 

Czy brak flagi Unii Europejskiej i pozostawienie tylko flag narodowych oznacza zdaniem Pana 

Marszałka, że Polska nie jest już członkiem Unii Europejskiej? 

Z poważaniem 

Bogdan Klich 

 


